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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2011 

Styrelsen 
l Styrelsen bestod under året av: 

Ordförande 
) 

Ordinarie ledamöter 
Leif Lundgren 
Matts Back 

Lars Blanksvärd 

Lena Moberg 
Mattias Pettersson 

Suppleanter 
Thomas Lugnet 
Malin Elinder 

) 

Antal möten 
___J Under året har styrelsen hållit 10 protokollförda 

möten. 
Antal medlemmar 
Föreningen hade vid årsskiftet 269 medlemmar. 

Medlemsavgiften har under året varit 30 kronor 
för enskild medlem och 60 kronor för familj. 

~ Länna Byalag 



Plan- och trafikgruppen 2011 

Gruppen har inte heller under 2011 haft någon egen mötesverksamhet, beroende främst på att 
kommunen fortfarande inte kommit igång med Fördjupningsstudien i Länna-området. Plan- och 
trafikfrågorna har istället bevakats av styrelsen, och från det gångna året noteras följande. 

Efter att kommunen under 2010 fattat alla nödvändiga beslut som krävs för att starta 
Fördjupningsstudien i Länna, har vi under 2011 tagit flera initiativ i syfte att förmå kommunen starta 
det praktiska arbetet. I början av året träffade vi en överenskommelse med ansvarig chefstjänsteman 
om att planabetet skulle påbörjas under första kvartalet. Det visade sig dock att kommunen inte höll 
sin del av den överenskommelsen. Vi bjöd därför in ansvarig planarkitekt till ett möte i september för 
att den vägen försöka få en start på planarbetet. Mötet i sig gav en god inblick i kommunens syn på 
Länna och dess utvecklingspotential, även om kommunrepresentanten inte kunde lämna några 
närmare besked om planarbetets praktiska genomförande. Senare under hösten följde vi upp mötet 
med ett brev till Byggnadsnämndens ledamöter med en begäran om att snarast påbörja planarbetet. 
Tyvärr gav heller inte detta initiativ någon respons, varför vi tvingas konstatera att ännu ett år gått 
och vi har fortfarande inte fått de planmässiga förutsättningarna för en utveckling av Länna. Vi får nu 
inrikta oss på att fortsätta bearbeta kommunen för att förhoppningsvis få en start på planarbetet 
under 2012. 

J 

En glädjande tilldragelse under året är att VA-ledningen nu börjat dras ut mot Länna, även om det lär 
dröja ytterligare något år innan den når fram till oss. Vi har i anslutning till den byggstarten undersökt 
hur försörjningen är med fiberkabel ut till Länna. Syftet var att om nödvändigt försöka få en 
samordnad fiberutbyggnad. Nu visade det sig att Länna sedan tidigare har en god fiberkapacitet, som 
också klarar ökat antal bostäder. För att alla Lännabor, nuvarande och blivande, skall kunna nyttja 
denna fiberkapacitet krävs dock anläggning av ett lokalt spridningsnät och vårt arbete har nu lett 
fram till att vi under 2012 kommer att söka samarbete med Uppsala Hem för att inleda ett 
gemensamt projekt för att närmare undersöka förutsättningarna för en sådan utbyggnad. 

Avslutningsvis kan vi också konstatera at vi under 2011 etablerat ett gott samarbete med 
kommunens ansvariga för friluftsbaden. Kommunen hade ju på ett lovvärt sätt rustat upp 
Borgardalsbadet inför badsäsongen och utökat såväl badstrand som parkeringsytor, ett arbete som 
på ett positivt sätt bedrivits i samarbete med oss i styrelsen. 



KOPPHAGENGRUPPEN 
Verksamhets berättelse 2011 

Arbetet med att bevara och utveckla Kopphagen har under året fortsatt . 

Dansbana under tak 
Arbetet med att byta ut nuvarande dansbana mot en dansbana med tak har under 
året fortsatt. Efter att Upplandsbygd godkänt en bygdecheck på 20 000 kronor 
fortsatte planeringsarbetet. Bygdecheckens mål var att en ansökan om bidrag 
från Leader skulle skickas in. 

För att få kraft bakom ansökan vidtogs ett antal åtgärder. Kontakt har tagits med 
företag för sponsring vilket har gett resultat i form av löfte om bidrag i olika 
form er när bygget kommer igång. 

Kopphagengruppen har vid några tillfällen genomfört en "operation 
dörrknackning" där man presenterat planerna för bygget och samtidigt bett om 
hjälp dels i form av arbete och dels i form av bidrag. Ett antal namn har noterats 
som är villiga att hjälpa till när bygget kommer igång. Privatpersoner har betalat 
in c:a 7 000: - i bidrag till Kopphagens utveckling. Det är vi glada för. 

Ytterligare dörrknackning kan komma att bli aktuell våren 2012 när mer konkret 
information finns tillhanda. 

J 

Arrangemang 
Under året har de traditionella arrangemangen genomförts. Ett välbesökt 
midsommarfirande och en julmarknad i regnets tecken. 

Två söndagskafeer genomfördes. Ett i samband med friluftsgudstjänst. Dessa 
har inte varit särskilt välbesökta. 

Externt 
Traditionsenligt arrangerade Swingkatten en Lindyhopdans till en 14 - 
mannaorkester, Canal Street Syncopators. Byalaget ansvarade för 
förtäringsdetalj en. 

I övrigt har ingen uthyrning av Kopphagen gjorts under året. Vilket återigen 
visar på vikten av ett tak över dansbanan. 



Kopphagen ,__ _ 
Resultaträkning 2011-01-01 -- 2011-12-31 

Intäkter 
Egna arrangemang 
Uthyrningar 
Bankränta 

17710,00 
3 080,00 

0,00 
SUMMA INTAKTER 20 790,00 

Kostnader 
Arrende, försäkring 
Renoveringar 
El 

5 691,00 
16 813,00 
3 398,00 

) SUMMA KOSTNADER 

RESULTAT 

25 902,00 

-5 112,00 

) Balansräkning 2011-12-31 

Tillgångar 
Bank 
Kassa 

35 637,42 
-865,00 

SUMMA TILLGÅNGAR 34 772,42 

Skulder 
0,00 
0,00 

39 884,42 ~ 
-5112,00 

) 

SUMMA SKULDER 

Eget Kapital 
Ingående Balans 
Arets Behållning 
SUMMA EGET KAPITAL 34 772,42 

SUMMA SKULDER OCH EGET KAPITAL 34 772,42 



Länna Byalag 2011-12-31 

Resultaträkning 

Intäkter 
Medlemsavgifter 78 fam 7 ensk 4 900,00 
Koeehagengruppen 20 790,00 
SUMMA INTAKTER 25 690,00 

Kostnader 
Bank och Internet -1 542,00 
Kostnad Koephagen -25 902,00 
SUMMA KOSTNADER -27 444,00 

' RESULTAT -1 754,00 

Balansräkning Totalt Kopphagen Byalaget 

) Tillgångar 
Bank 53 134,59 35 637,42 17 497,17 
Kassa 600,00 -865,00 1 465,00 
SUMMA TILLGÅNGAR 53 734,59 34 772,42 18 962,17 

) 

_) 



Budget 2012 Länna Byalag 

Intäkter 
Medlemsavgifter 
Övriga intäkter från Kopphagen 

4900 
23100 

Summa Intäkter 28000 

Kostnader 
Bankkostnader 
Hemsida 
Reserverat för kopphagen 

Arrende, försäkring 
Renoveringar 

El 
Utskick 

1200 
300 

5700 
16800 
3400 
600 

Summa Kostnader 
Årets Behållning 

28000 
0 

) 
Balansräkning 
Tillgångar 
Kassa och Bank 
Bank 

53134,59 
600 

Summa Tillgångar 53734,59 

Skulder och eget kapital 
Reserverat för Kopphagen 
Behållning från f går 
Årets Resultat 

34772,42 
18962,17 

0 
Summa Årets Behållning 53734,59 

J 

) 



Verksamhetsplan 2012 

Inom Länna Byalag kommer vi att fortsätta vårt arbete med att vara ett forum mellan kommunen och 
Länna Byalags medlemmar, samt att vi kommer att vidareutveckla arbetet med att göra Länna 
trivsammare. Vi hoppas på en fortsatt stark medlemstillströmning då styrkan i vår dialog med 
kommunen bygger på ett intresse från hela Länna By. 

Vissa huvudfrågor vill vi lyfta fram. 

Översiktsplanen. En glädjande tilldragelse under året är att VA-ledningen nu börjat dras ut 
mot Länna, även om det lär dröja ytterligare något år innan den når fram till oss. Vi har i 
anslutning till den byggstarten undersökt hur försörjningen är med fiberkabel ut till Länna. 
Syftet var att om nödvändigt försöka få en samordnad fiberutbyggnad. Nu visade det sig att 
Länna sedan tidigare har en god fiberkapacitet, som också klarar ökat antal bostäder. För att 
alla Lännabor, nuvarande och blivande, skall kunna nyttja denna fiberkapacitet krävs dock 
anläggning av ett lokalt spridningsnät. Vi kommer under 2012 att söka samarbete med 
Uppsala Hem för att inleda ett gemensamt projekt för att närmare undersöka förutsättningarna 
för en sådan utbyggnad. 

Förskola/skola. Den förändring som skett under 2011 är att Länna skola och Knutby skola 
ligger inom samma rektorsområde. Den nya rektorn verkar vara driftig och ha en vilja att utveckla 
sitt rektorsområde. Målsättningen med vårt arbete är att skolan skall vara i drift fram till den dag en ny 
förskola/skola står på plats i Länna vilket tyvärr verkar styras av den fördjupade översiktsplan man ej 
mäktar med inom kommunen pga Uppsalas kraftiga expansion. 

Ungdomsgrupp. Tyvärr har inte 2011 lett till nya initiativ för ungdomar i Länna då ingen har velat 
engagera sig, vi får hoppas på en positiv utveckling för 2012 då vi i styrelsen tror det skulle vara bra. 

J 
Kopphagen. Under 2011 har en förstudie genomförts över hur en takbyggnation kan göras. 
För att slutföra en ansökan om bidrag till detta och att sköta om och utveckla verksamheten 
tas nya krafter som vill engagera sig tacksamt emot, ideer och engagemang präglar en bygd 
som vill utvecklas. Ambitionen finns att kunna på börja en takbyggantion under 2012. 

Hemsida på internet. Den uppdateras kontinuerligt och förhoppningen är att den bler mer och 
mer användarvänlig. Tanken är att all information som rör Länna bygden skall finnas tillgänglig där, 
den naturliga startplatsen på Internet som rör Länna 
http://www.lannabyalag.se/ 

Länna 2012-02-28 

Styrelsen för Länna Byalag 


